
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 31. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 169
Sundhedsministeren sagde på pressemøde 26. januar 2022, at: ”Vi har faktisk nået må
let. Målet om at dekoble smitten fra belastningen på vores sundhedsvæsen. Det der har 
været vores helt store opgave…”. Vil ministeren oplyse om, hvornår regeringen beslutte
de, at en dekobling mellem smitte og belastning var det centrale mål for coronaindsatsen, 
og hvornår denne målsætning er blevet kommunikeret til Folketinget og offentligheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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